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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2016/17:1219 Smuggling av vapen via posten

Insmugglingen av illegala skjutvapen till Sverige är omfattande. Sedan 2014 
har över 1 000 illegala vapen hittats av tullen, och sju av tio smugglades in med 
vanliga postförsändelser.

Mörkertalen är stora, och det går inte att med säkerhet veta hur många illegala 
vapen som faktiskt tas in i landet. Kombinationen av att det enkelt går att 
införskaffa vapen i andra delar av Europa och att det är relativt riskfritt att 
smuggla in dem i Sverige gör att tillgången är god. Resultatet av detta ser vi i 
våra storstäder.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att stoppa insmuggling av vapen till 
Sverige via posten?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2017-04-10
Besvaras senast
2017-04-19 kl. 12.00


